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Geachte raadsleden,

Op 10 maart ontvingen wij vragen over de luchtkwaliteit in Midden - Delfland. In deze brief 
beantwoorden we uw vragen.

1. Welke stappen zijn al gezet om de afspraak uit het (addendum op het) coalitieakkoord te 
realiseren en hoe zien deze stappen eruit?
Reactie: In de afgelopen periode zijn deelname aan het Schone lucht Akkoord, aansluiten 
bij het convenant Schoon en Emissieloos bouwen of aansluiten bij de Regionale 
samenwerking Luchtkwaliteit Haaglanden geanalyseerd. Uit de analyse blijkt dat niet alle 
onderzochte mogelijkheden volledig passend zijn op de gemeente Midden-Delfland.

De portefeuillehouder gezondheid van het college heeft in het algemeen bestuur van GR 
GGD en VT Haaglanden de commitment van Midden-Delfland gegeven voor de regionale 
samenwerking luchtkwaliteit. Deze regionale aanpak kent de thema's gevoelige 
bestemmingen, schoon en emissieloos bouwen, gezonde en emissieloze mobiliteit, 
houtstook en glastuinbouw.

2. Wanneer kunnen we een concreet voorstel vanuit het college verwachten?. 
Reactie: Binnen 8 weken nemen wij een besluit en wordt u daarover geïnformeerd.

3. Welke stappen zijn de afgelopen tijd gezet om naast de voorlichting ook na te gaan of 
hiermee daadwerkelijk de overlast vermindert en mensen rekening houden met de adviezen 
van de stookwijzer?
Reactie: We zetten in op voorlichting om bewustwording te vergroten, onder andere via 
onze website flink)^ en het weekblad Midden-Delfland. Daarnaast zenden wij bij een 
overlastmelding door houtstook in de directe omgeving van de melder een brief waarin 
nogmaals ingegaan wordt op het advies van de stookwijzer en de tips voor goed 
stookgedrag. Wij sluiten daarbij aan bij de het thema houtstook binnen de regionale aanpak 
luchtkwaliteit in samenwerking met de GGD en regiogemeenten.

^ https://www.middendelfland.nl/houtkachel-of-open-haard-aan-zo-vermindert-u-overlast



4. Is het college bereid om verdere stappen te zetten om de overlast te verminderen, 
bijvoorbeeld door beleid te formuleren zoals dat ook in Amersfoort wordt gedaan?
Reactie: Het formuleren van beleid zoals dit in Amersfoort geldt kan ook in Midden- 
Delfland zorgen voor minder overlast door houtrook. Echter, de invoering en handhaving 
van een dergelijk beleidsmaatregelen zijn landelijk nog niet voldoende ultgekristalliseerd. 
Wij volgen de ontwikkelingen nauwlettend en nemen dit mee in onze afwegingen, zodat we 
op een doordachte en effectieve manier kunnen aansluiten bij bewezen werkbare 
oplossingen.

5. Zo nee, wat is daar de reden voor. Zo ja, hoe ziet dat beleid er dan wat het coliege 
betreft uit?
Reactie: Op dit moment zetten wij in op het actief informeren van inwoners bij 
houtrookoverlast. Wanneer een overlastmelding binnenkomt, sturen wij een brief naar de 
omgeving van de melder waarin we wijzen op de mogelijke overlast, het advies van de 
Stookwijzer en de stooktips. Deze aanpak is in lijn met hoe ook Amersfoort haar beleid in 
de praktijk uitvoert.

Het beleid in Amersfoort is gericht op een stookverbod van houtkachels en openhaarden als 
de Stookwijzer een code rood of oranje aangeeft voor een bepaalde regio. Uit de eerste 
evaluatie van de beleidsregel van Amersfoort blijkt dat direct handelen en handhaving door 
boa's tijdens controles niet mogelijk bleek. Het juridisch vaststellen van een overtreding 
van het verbod is complex en blijkt soms zelfs niet mogelijk. Daarom werden in Amersfoort 
de handhavingsacties uiteindelijk gericht op het informeren van de houtstokers.

Op 18 februari 2025 heeft de gemeenteraad financiële middelen beschikbaar gesteld voor 
de Uitvoerings- en handhavingsstrategie voor vergunningverlening, toezicht en handhaving 
en het bijbehorende uitvoeringsprogramma. Daarin zijn prioriteiten gebaseerd op een 
risicoanalyse opgenomen. De prioriteiten zorgen in een uitvoeringsprogramma voor 
invulling van de capaciteit van Boa's aan verschillende taken. De aspecten geur en 
luchtkwaliteit zijn in het VTH-beleid als gemiddeld risico opgenomen. Handhaving op een 
stookverbod tijdens code oranje of rood van de stookwijzer vraagt veel capaciteit van Boa's 
en de handhavingsjurist. Deze capaciteit is nu bij ons niet aanwezig. Dit kan zorgen voor 
een verschuiving van inzet op andere taken in het VTH uitvoeringsprogramma.

Wanneer de problematiek rond toezicht en de handhaving is opgelost zijn wij bereid beleid 
op te stellen voor een stookverbod voor houtkachel en open haard tijdens code rood en 
oranje in Midden-Delfland.

6. We zien dat in deze periode weer tientallen ontheffingen voor het verbranden van 
snoeihout in het buitengebied worden verleend. Welke alternatieven zou het college willen 
en/of kunnen inzetten om dit soort verbranding te voorkomen? Wat is daarvoor nodig? 
Reactie: Wij geven een ontheffing af voor het snoeien van het groen in de polders zodat 
het buitengebied er verzorgt uitziet tegen zo laag mogelijke kosten. Om de verbrandingen 
te verminderen, willen we in de komende jaren het aantal ontheffingen geleidelijk 
afbouwen, met oog voor de effecten. Hoewel het verbranden van snoeihout vroeger als een 
praktische oplossing werd gezien, is deze benadering steeds minder passend. We realiseren 
ons dat hogere kosten kunnen leiden tot minder onderhoud van het groen in het 
buitengebied, waarbij veel snoeiwerk door vrijwilligers wordt uitgevoerd.

Mogelijke alternatieven voor het ter plaatse verbranden van snoeihout zijn:
- Versnipperen van snoeihout op locatie en ter plaatse toepassen.

Afvoeren snoeihout door erkend inzamelaar of hovenier/agrarisch loonbedrijf.
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We zullen onderzoeken in hoeverre deze alternatieven een haalbare en duurzame 
vervangende oplossing kunnen bieden voor het verbranden van snoeihout, rekening 
houdend met de bijbehorende kosten en het benodigde onderhoud van het buitengebied.

Met vriendelijke gr^t,
het college van bi^emeester en wethouders,

F.I. iHOordermeer - van Slageren 
burgemeester ___________
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